
Išrašas 

ALYTAUS REGIONO PLĖTROS TARYBOS 

KOLEGIJOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

 

2024 m. vasario 23 d. Nr. KP-2 

Alytus 

 

Posėdis įvyko 2024 m. vasario 23 d. 10.00-11.00 val. nuotoliniu būdu per konferencijų 

platformą „Microsoft Teams“1.  

Posėdžio pirmininkas – Nerijus Cesiulis, Alytaus miesto savivaldybės meras, Alytaus regiono 

plėtros tarybos (toliau – Taryba) kolegijos pirmininkas. 

Posėdžio sekretorė – Vita Petkevičiūtė-Siliūnienė, Tarybos administracijos ekspertė.  

 

Posėdyje dalyvavo 10 iš 10 Tarybos kolegijos (toliau – Kolegija) narių (kvorumas yra): 

1. Nerijus Cesiulis, Alytaus miesto savivaldybės meras (Tarybos kolegijos pirmininkas); 

2. Violeta Grigorienė, Druskininkų savivaldybės tarybos narė; 

3. Jūratė Juodzevičienė, Lazdijų rajono savivaldybės tarybos narė; 

4. Algis Kašėta, Varėnos rajono savivaldybės meras; 

5. Ričardas Malinauskas, Druskininkų savivaldybės meras; 

6. Ausma Miškinienė, Lazdijų rajono savivaldybės merė; 

7. Giedrius Samulevičius, Varėnos rajono savivaldybės tarybos narys; 

8. Mindaugas Šima, Alytaus miesto savivaldybės tarybos narys; 

9. Justas Truncė, Alytaus rajono savivaldybės tarybos narys; 

10. Rasa Vitkauskienė, Alytaus rajono savivaldybės merė. 

 

Kiti posėdžio dalyviai: pridedama „Microsoft Teams“ dalyvių suvestinė. 

 

Posėdis sušauktas Kolegijos pirmininko N. Cesiulio sprendimu. Kolegijos posėdžio 

darbotvarkės projektas ir posėdžio medžiaga Kolegijos nariams išsiųsta jų asmeniniais elektroninio 

pašto adresais2. 

Posėdžio pirmininkas pranešė, kad Kolegijos posėdis yra teisėtas, jame dalyvauja visi Kolegijos 

nariai3, paklausė ar Kolegijos nariai turi pasiūlymų dėl darbotvarkės projekto. Kolegijos nariai 

pasiūlymų nepateikė, darbotvarkės projektas patvirtintas vienbalsiai. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl atliekų tvarkymo sistemos Alytaus regione 2023 m.;  

2. Dėl 2022-2030 metų Alytaus regiono plėtros plano pakeitimo; 

3. Dėl partnerių grupės sudėties pakeitimo; 

4. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos darbo grupės sudėties pakeitimo; 

5. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2024 m. metinio veiklos plano patvirtinimo; 

6. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2023 m. metinių ataskaitų rinkinio; 

 
1 Spustelėkite čia norėdami prisijungti prie susitikimo 
2 Posėdžio medžiaga išsiųsta 2024-02-15  el. paštu info@alytausregionas.lt. 
3 Vadovaujantis Alytaus regiono plėtros tarybos kolegijos darbo reglamento, patvirtinto Tarybos Steigiamojo susirinkimo 

2020 m. gruodžio 10 d. sprendimu Nr. 3, 58 punktu, Kolegijos posėdis laikomas teisėtu, kai jame dalyvauja daugiau kaip 

pusė visų Kolegijos narių, tarp kurių turi būti Kolegijos pirmininkas ir (ar) Kolegijos pirmininko pavaduotojas. 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_YjAxMjM3OTQtZGRhYi00NTQ0LWI5OWMtZTExZDdkZDlkMjJm%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22985e2f3f-3c98-4e4e-b1ab-2b833fbf8627%22%2c%22Oid%22%3a%22a6b22a0f-c6c0-4712-9c14-e5f0d94b6705%22%7d
mailto:info@alytausregionas.lt
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7. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos administracijos direktoriaus 2023 m. veiklos vertinimo; 

8. Kiti klausimai. 

 

 

1. SVARSTYTA. Dėl atliekų tvarkymo sistemos Alytaus regione 2023 m. 

Algirdas Reipas, Alytaus regiono atliekų tvarkymo centro (toliau – ARATC) direktorius 

pristatė Atliekų tvarkymo sistemos Alytaus regione 2023 m. ataskaitą (pranešimas ir ataskaita 

pridedama). 

Vyko diskusija. Ričardas Malinauskas paklausė dėl pažangos priemonės „Rūšiuojamų atliekų 

surinkimo skatinimas” projektų suplanavimo.  

Jurgita Butrimaitė, Tarybos administracijos direktorė, informavo, kad pasiūlymo dėl regiono 

atliekų srities veiklų, siūlomų įtraukti į regiono plėtros planą (toliau – pasiūlymas) parengimas buvo 

atidėtas kol Alytaus miesto savivaldybė laukė Aplinkos ministerijos išaiškinimo dėl išlaidų 

tinkamumo. Išaiškinimas gautas Tarybos kolegijos posėdžio išvakarėse. Kita aplinkybė, ribojanti 

pasiūlymo parengimą – ARACT direktoriaus pasikeitimo procesas. Tarybos administracijos direktorė 

informavo, kad pasiūlymo pateikimo terminui vis nusikeliant sudėtingėja sąlygos įvykdyti Vidaus 

reikalų ministerijos nustatytą įpareigojimą iki rugsėjo 1 d. suplanuoti visas regionui numatytas ES 

lėšas. Patikino, kad įvertinus esamas aplinkybes Tarybos administracija kiek galės spartins visus 

procesus, kad savivaldybės galėtų pateikti pasiūlymą kiek galima greičiau.  

Nerijus Cesiulis pastebėjo, kad tikslinga pasikeistus ARATC direktoriui, kad jis peržiūrėtų ir 

įvertintų ARATC teikiamus siūlymus dėl prioritetinių savivaldybių veiksmų ir reikalingų investicijų. 

 

NUSPRĘSTA: 

1.1. Pritarti pristatytos atliekų tvarkymo sistemos Alytaus regione 2023 m. ataskaitos 

pateikimui Aplinkos apsaugos agentūrai. 

1.2. Parengti pasiūlymą įtraukti projektus į regiono plėtros plano pažangos priemonę  

„Rūšiuojamų atliekų surinkimo skatinimas”, įvertinus naujo ARACT direktoriaus siūlymus ir 

įžvalgas. 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0.  

 

 

2. SVARSTYTA. Dėl 2022-2030 metų Alytaus regiono plėtros plano pakeitimo. 

Vita Petkevičiūtė-Siliūnienė, Tarybos administracijos ekspertė, pristatė sprendimo projektą ir 

aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2023 m. 

balandžio 5 d. sprendimo Nr. K-19 „Dėl 2022-2030 metų Alytaus regiono plėtros plano patvirtinimo“ 

pakeitimo“. 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0. 

 

 

3. SVARSTYTA. Dėl partnerių grupės sudėties pakeitimo. 

Girmantė Katinaitė-Stočkuvienė, Tarybos administracijos vyriausioji specialistė, pristatė 

sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 
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NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos kolegijos 

2021 m. gegužės 4 d. sprendimo Nr. K-15 „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos kolegijos partnerių 

grupės sudarymo ir personalinės sudėties patvirtinimo“ pakeitimo“. 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0. 

 

 

4. SVARSTYTA. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos darbo grupės sudėties pakeitimo. 

J. Butrimaitė, pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją.  

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2023 m. 

birželio 19 d. sprendimo Nr. K-28 „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos darbo grupės sudarymo“ 

pakeitimo“. 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0. 

 

 

5. SVARSTYTA. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2024 m. metinio veiklos plano 

patvirtinimo. 

J. Butrimaitė pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją bei pasiūlė 

Tarybos kolegijos nariams pateikti nuomonę dėl 2.5 veiksmo „Užtikrinti regiono ir Tarybos veiklos 

viešinimą“ poreikio. 

Vyko diskusija. Algis Kašėta, Tarybos kolegijos narys, pasiūlė neįtraukti 2.5 veiksmo į 2024 

m. Tarybos veiklos planą, nes visos savivaldybės aktyviai vykdo savo veiklos, tame tarpe ir regioninių 

projektų, viešinimą. Kiti kolegijos nariai jam pritarė. 

 

NUSPRĘSTA: Pritarti sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2024 metų 

veiklos plano patvirtinimo“ iš veiklos plano išbraukiant  2.5 veiksmą „Užtikrinti regiono ir Tarybos 

veiklos viešinimą“. 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0. 

 

 

6. SVARSTYTA. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2023 m. metinių ataskaitų rinkinio. 

J. Butrimaitė pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 

 

NUSPRĘSTA: Pritarti sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2023 m. 

metinių ataskaitų rinkinio“. 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0. 

 

 

7. SVARSTYTA. Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos administracijos direktoriaus 2023 

m. veiklos vertinimo. 

J. Butrimaitė pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 

Vyko diskusija. 

 

NUSPRĘSTA. <...>. 
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Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0. 

 

 

8. SVARSTYTA. Kiti klausimai. 

J. Butrimaitė pristatė, kad Visuotiniam dalyvių susirinkimui bus teikiamas svarstyti Tarybos 

kolegijos darbo reglamento pakeitimas, pristatė kolegijos darbo reglamento lyginamąjį variantą ir 

pakeitimų argumentus bei poreikį.  

Vyko diskusija. Kolegijos nariai pastabų/pasiūlymų nepateikė. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                  Nerijus Cesiulis 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                           Vita Petkevičiūtė-Siliūnienė 


